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Het	bestuur	heeft	in	2017	13	maal	vergaderd.	Daarnaast	is	een	extra	Algemene	Ledenvergadering	
voorbereid	en	gehouden	op	12	juni	2017.	De	voorzitter	en	leden	van	het	bestuur	hebben	naar	
aanleiding	van	die	vergadering	deelgenomen	aan	de	commissie	van	wijzen	en	de	klankbordgroep	in	
verband	met	het	bezien	van	het	tariefstelsel/-systeem.	De	voordat	onderwerp	aanvankelijk	geplande	
extra	Algemene	Ledenvergadering	in	september	is	mede	door	de	inbreng	van	de	commissie	en	
klankbordgroep	bij	nader	inzien	niet	gehouden.	

Evenals	andere	jaren	zijn	verschillende	externe	vergaderingen	bezocht	zoals	van	het	
Watersportverbond,	het	Ere	Divisie	Zeilen,	Leisure	Lands,	IGOR	(Integraal	Gebiedsoverleg	
Rhederlaag).	Daarnaast	hebben	bestuursleden	deelgenomen	aan	de	vergaderingen	van	hun	
commissies.	Sommige	vergadermomenten	zijn	overdag	en	daardoor	soms	moeilijk	inpasbaar.	

De	nieuwe	leden	in	het	bestuur	hadden	enige	inwerktijd	nodig.	Het	gemis	aan	een	voorganger	als	
vraagbaak	was	daarbij	soms	merkbaar.		De	overdracht	van	de	financiële	taken	kostte	meer	tijd	mede	
door	de	formele	houding	van	de	bank.	

Een	veelheid	aan	onderwerpen	is	in	dit	jaar	aan	de	orde	gekomen.	Zonder	volledigheid	na	te	streven	
zijn	te	noemen:	taakverdeling	binnen	bestuur;	btw	problematiek	sport	en	pleziervaartuigen,	de	
financiële	gevolgen	daarvan	en	het	tarief/-systeem;	personeelsaangelegenheden;	nieuwe	
pachtcontract;	nieuwe	hypotheek;	extra	niet	begrote	uitgaven	zoals	voor	de	spuitplaats;	balans	en	
winst	en	verliesrekening	en	begroting;	invalide	lift;	Ere	Divisie	Zeilen;	verzekering	pakket	en	eisen	
gesteld	door	de	verzekeraar	ten	aanzien	van	aansprakelijkheid;	automatisering/ICT;	staat	materieel;	
uitdiepen	haven;	rapport	met	milieu	eisen;	commissies	en	zelfwerkzaamheid;		ereleden;	CWO-
diploma	uitgifte;	Gelrepas;	verhuur	Polyvalk;	ratten	bestrijding;	aanmaningstarief;	mogelijke	
investeringen	in	2018;	Heidag	met	reflectie	voor	de	toekomst.	

Aandacht	is	gegeven	aan	binnengekomen	familiaire	berichten.	

Het	aantal	leden	was	in	december	1200	leden.	Het	ledenaantal	lijkt	daarmee	gestabiliseerd.	Wel	
neemt	de	gemiddelde	leeftijd	toe.	

	

	 	 	 	 	 	 	 	 Klaas	Visser	

	 	 	 	 	 	 	 	 secretaris	

		

	


